
!!
Geachte gemeenteraadsleden,!!
Al 27 jaar kennen we in Dalfsen de Halve Marathon die tegenwoordig de naam Loopfestijn Dalfsen 
draagt. Het evenement is uitgegroeid tot een groot regionaal evenement waar ongeveer 1000 
lopers aan deelnemen van jong tot oud.!
IJsclub Stokvisdennen is de organisator van het evenement. Het Loopfestijn heeft een sterk 
regionaal karakter, meer dan 80% van de deelnemers komen uit onze regio.!!
Het was dit jaar een spannend jaar. Net als vorig jaar merkten we dat de economische druk op 
bedrijven groot is en dat men steeds kritischer aan het kijken is naar de uitgaven. Dit is een logisch 
gevolg van de veranderende wereld en we kunnen hier alleen maar begrip voor hebben. 
Sponsoren haken af en/of ze rekenen kosten voor werkzaamheden die ze vroeger gratis deden 
waardoor de kosten hoger worden.!!
We hebben ons zelf geherpositioneerd. We willen een breedtsportevenement zijn voor de regio. 
Het is en blijft een door de KNAU erkende loop, maar wel met een recreatief karakter. !
Daarnaast hebben we dit jaar flink gesneden in de uitgaven:!
• zo hebben we onszelf opgericht als Stichting zodat we een BTW voordeel hebben;!
• er is nagenoeg geen startgeld/vergoeding meer betaald;!
• is het inschrijfgeld verhoogd. !!
Ondanks de oplopende kosten en teruglopende inkomsten van sponsors hebben 
we toch ook een sportief podium kunnen geven aan een goed doel, te weten het 
Prinses Beatrix Fonds. Een ziekte waar ook Dalfsenaren helaas door getroffen 
zijn.!!!!!!!!
We hebben afgelopen jaar de kidsrun extra onder de aandacht gebracht. En dit heeft geresulteerd 
in twee prachtige wedstrijden. De kinderen deden mee als individu, maar ook met hun team van de 

sportvereniging. Opgave hiervoor was gratis.!
De kinderen hebben in aanloop naar dit 
evenement, tijdens schooltijd een loopclinic 
gehad van Landstede. De sportbuurtcoach van 
de gemeente Dalfsen heeft hierin bemiddeld. 
Een prima samenwerking met een prima 
resultaat.!!!!!!!!
!



!!!
Wij willen u meenemen in de zorgen die wij hebben over het voortbestaan van ons evenement. !
Op 20 november jl. hebben wij een gesprek gehad met wethouder Von Martels. Hij gaf aan begrip 
te hebben voor de situatie, maar geen mogelijkheden zag in een financiële ondersteuning.!
Hij gaf aan dat in het coalitiedocument er wel een vraagstuk was over bevordering gezonde 
leefstijl, maar dat er op dit moment nog geen beleid op was geschreven.!!
In Dalfsen worden er allerlei culturele activiteiten financieel ondersteund, er zijn echter geen 
aanvraagmogelijkheden voor sportevenementen.!
Sport sluit als geen ander interventiemiddel aan bij een gezonde leefstijl. Met ons evenement 
bewegen wij een hoop mensen ertoe om van de bank te komen en de loopschoenen aan te doen. !!
Wij brengen naast de kinderen ook een hoop volwassen mensen in beweging, met name de groep 
die niet meer aangesloten is bij de reguliere sportverenigingen. Zo bieden we voor elk wat wils en 
voor elk individueel niveau een loop. van kidsrun, 2,5 km loop tot en met de halve marathon.!!
Naast dat er een heel veel lopers actief zijn, zijn er ook gigantisch veel vrijwilligers op de been. 
Denk aan de bemanning van verzorgingsposten, verkeersregelaars, de inschrijving etc. !
Een geweldige samenwerking met de Trefkoele+ in een voor hen rustige periode. !
Het Loopfestijn is een (sportief)feest voor het hele dorp.!!
Het Loopfestijn valt nog steeds onder “ toezicht” van ijsclub Stokvisdennen. Het Loopfestijn mag op 
geen enkele manier een financieel risico opleveren voor de ijsclub. In mei voorafgaand aan het 
evenement kunnen we een “Go or no Go” geven. !!
Wat is onze vraag?!
Wij hopen dat u als gemeenteraad, vooruitlopend op het nog te formuleren beleid, incidenteel maar 
bij voorkeur structureel geld beschikbaar stelt voor sportevenementen die een gezonde leefstijl 
bevorderen. !!
Wij hopen op uw steun!!!!!!
Namens het bestuur,!!!!
met vriendelijke groet,!

!


